
 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMEN T PLE 
CELEBRADA EL DIA 7 DE JUNY DE 2012. 
ACTA 05/12. 
 
 

A Montuïri, essent el set de juny de dos mil dotze, essent les 21:00 hores, es 
reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de 
celebrar sessió ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauza Mayol, 
assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila, María 
Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup 
municipal P.P ; Joan Verger Rossoñol, Gabriel Pocoví Ferrando i María Teresa 
Martinez Marcus pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar 
Garau pel grup municipal del PSOE.. 

 
Excusa la seva absència : 
 
Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 
Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 
l’ordre del dia. 
  
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR.- 
 
 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la 
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de 
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 
 
 

 
2.-COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 

 
Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen seguidament,  

donant-se el plenari per assabentat : 
 

 Sobre d’inscripció del servei de Policia Local al Registre de Serveis 
d’Emergències i Urgències de les Illes Balears. 
 
 Sobre la presentació del nou Director Territorial de BMN a Balears. 
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 Sobre la celebració de la prova ciclista Campionat de Balears CRI el dia 10 de 
juny. 
 
 Sobre l’agraïment de l’entitat S’Esbart des Pla per les ajudes rebudes par part de 
l’ajuntament. 
 
 Sobre l’agraïment de la Conselleria d’Educació per la cessió de les instal·lacions 
municipals per presentar l’oferta educativa de l’Institut de Manacor. 
 
 Sobre la convocatòria de la ponència tècnica  de patrimoni històric on es va 
tractar la 5ª campanya de consolidació i restauració de les excavacions de Son Fornés. 
 
 Sobre la visita guiada realitzada pel Cap d’Unitat de Gestió i Coordinació 
Guillem Mas Miralles a la biblioteca municipal. 
 
  

 
3. APROVACIÓ PROJECTE VISITA TURÍSTICA MALLORCA 

PREHISTÒRICA I TRADICIONAL  .-  
 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 
 
Finalitzada l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duguem-s a terme 

les següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger, PSM, assenyala que seria interessant la inclusió de l'Església 

parroquial en el recorregut. Afegint que l'ajuntament d'Algaida ha signat un conveni 
amb una entitat cultural per a la realització d'algun projecte similar. 

 
El Sr. Guillem Mas, PSOE, anuncia el seu vot a favor sol·licitant al mateix 

temps la participació de més gent en el projecte. 
 
Conclòs el torn de paraula, es passa a votació aquest punt essent aprovat per 

unanimitat dels presents, amb el següent contingut : 
 
Vist el projecte presentat per la promoció turística de Montuïri denominat 

“Visita Turística a la Mallorca Prehistòrica i Tradicional”, i trobant que el mateix és 
beneficiós pels interessos d’aquesta corporació i dels habitants del terme de Montuïri, 
l’ajuntament en ple adopta el següent ACORD : 

 
1.  Aprovar el projecte referit en el mateixos termes que ha estat presentat. 
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 2. Publicar-lo a la pagina web i tauó d’anuncis de l’ajuntament durant el termini 
de 15 dies a efectes d’al·legacions. Passat el termini citat sense que s’hagi presentat cap 
al·legació, l’aprovació inicial serà elevada a definitiva sense necessitat de nou acord.  

 
 
 
4.- SERVEI TARJETA DE DEMANDA D’OCUPACIÓ  .- 

 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt. 
 

Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se a 
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 

 
 Davant les reiterades sol·licituds per part de la ciutadania perquè des d'aquest 
ajuntament es prestés el servei de renovació de la targeta de demanda d'ocupació; així 
com l'augment de persones necessitades d’aquest servei al municipi de Montuïri i a 
l'efecte d'evitar desplaçaments innecessaris als habitants d'aquest terme municipal. Vista 
la possibilitat atorgada pel SOIB d'instaurar aquest servei en el municipi de Montuïri, 
l'ajuntament en ple adopta el següent acord : 
 
  1º.- Sol·licitar al SOIB la instauració en el municipi de Montuïri del servei de 
renovació i segellat de la targeta de demanda d'ocupació. 
 
  2º.- Oferir la infraestructura necessària en les oficines municipals per a la 
prestació del servei sol·licitat. 
 
  3º.- Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauça Mayol per a la signatura de quants 
documents siguin necessaris per a l'execució del present acord. 
 
  4º.- Notificar el present acord al Servei d’Ocupació de les Illes Balears 

 
 
 
5.- RATIFICACIÓ APROVACIÓ PROJECTE CONCIL.LIACIÓ VI DA 

LABORAL I FAMILIAR MONTUÏRI 2012-2014  .-  
 
 El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 
 
Finalitzada l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duguem-s a terme 

les següents intervencions : 
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El Sr. Joan Verger, PSM, demana qui serà el director, contestant el Sr. Batle que 
serà el treballador de la corporació Cristofol Andreu tal com preveu el projecte. 
Contínua el Sr. Verger manifestant que aposta per una gestió d'aquest tipus de projectes 
basada en el voluntariat. 

 
El Sr. Guillem Mas, PSOE, manifesta que no li acaba d'agradar el contingut de 

les bases de contractació ja que no existeix cap referència al català ni com a requisit ni 
com a mèrit. Contesta el Sr. Batle en el sentit que s'han fet unes bases pensant en el 
contingut de la professió a desenvolupar i no en els idiomes. Bases que s'han millorat de 
molt a les que es venien aplicant pel SOIB, on el nivell de català era coneixement oral. 

 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (P.P) i 5 abstencions (PSM i 
PSOE), amb el següent contingut : 

 
 A la Junta de Govern de data 24 de maig passat es va aprovar per urgència el 
projecte per la concil.liació de la vida laboral i familiar Montuïri 2012-2014, i les bases per 
la contractació del personal, mitjançant la creació d’un borsí. 
 
  Vista la necessitat de la urgència que estava basada que el primer projecte a 
executar era la creació i posada en funcionament de la escoleta d’estiu, i donades les dates 
en què ens trobàvem que feien impossible que estigués en marxa abans de l'estiu, es 
proposa a l'ajuntament en ple que procedeixi a la ratificació del citat acord de la Junta de 
Govern Local. 

 
 
 

 6.- ACEPTACIÓ AJUDA CONSELL DE MALLORCA PLA ESPECI AL 
PER SUFRAGAR DESPESSES CORRENTS .- 

  
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt. 
 

Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se a 
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 
 

Per part del Consell de Mallorca mitjançant acord plenari de 10 de maig de 
2012, s'ha procedit a la creació d'un pla especial per ajudar a sufragar les despeses 
corrents dels ajuntaments, aprovant-se la quantitat de 73.470 € destinada a aquest 
ajuntament, així com el regim de concertació que regirà aquest pla. 
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Segons s'estableix en l'article 6, els ajuntaments hauran de manifestar 
expressament l'acceptació de l'ajuda referida, i estant aquest ajuntament interessat a 
rebre l'ajuda proposada, l'ajuntament en ple adopta el següent acord : 

 
1º.- Acceptar expressament l’ajuda concedida pel Consell de Mallorca per un 

import de 73.470 € en el marc del Pla Especial per ajudar a sufragar les despeses 
corrents dels ajuntaments de Mallorca de 2012, aprovat pel ple del Consell de Mallorca 
en sessió celebrada el dia 10 de maig de 2012 i sol·licitar la bestreta del 50% de l’ajuda 
concedida. 

 
2º.- Notificar aquest acord al Consell de Mallorca. 

 
 
 7.-  MODIFICACIÓ PREUS INSTAL·LACIONS ESPORTIVES . -  
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 

 
Finalitzada l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duguem-s a terme 

les següents intervencions : 
 
 El Sr. Guillem Mas, PSOE, troba que els preus proposats són alts, tenint en 
compte a més que la concessionària no paga determinats despeses de manteniment, com 
la llum, per la qual cosa no té sentit la pujada proposada.  
 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 
votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (P.P), 3 abstencions (PSM) i 2 en 
contra (PSOE), amb el següent contingut : 
 
 Examinat l’expedient incoat per a la modificació dels preus públics per l’ús i 
estància a les instal·lacions esportives municipals Es revolt, vist l’informe emès pel 
Secretari-Interventor, el corresponent estudi econòmic i, trobant l’expedient conforme, 
l’ajuntament en ple adopta el següent acord : 

 
1º. Aprovar amb caràcter inicial la modificació dels preus públics per l’ús i 

estància a les instal·lacions esportives municipals Es revolt d’acord amb el text annex. 
 
2º. Exposar al públic el present acord, durant el termini de trenta dies, a fi de que 

els interessats puguin examinar l’expedient i presentar les reclamacions que considerin 
oportunes. 
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3º. L’esmentada exposició al públic s’anunciarà al BOIB i pagina web de 
l’ajuntament i començarà a comptar el termini a partir del dia següent a la publicació de 
l’anunci al BOIB 
 
 
 
 8.- PRECS I PREGUNTES .- 
 

Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 
s’assenyalen: 
 

SR. JOAN VERGER  (PSM): 
 
1. Prega que es netegi la finca de pisos de Sa Corona per l'estat d’abandonament 

en què es troba. 
 
2. Informa que hi ha gent interessada a utilitzar les jardineres de l'ajuntament que 

no s'emprin. 
 
3. Demana si és possible que ara que s'ha posat el tendal en el Dau, es pugui 

tenir obert un bany, ja que ha augmentat l'afluència d'usuaris. Contesta la Sra. Regidora 
de Joventut que en el local jove hi ha obert un bany 2 dies a la setmana. 

 
4. Insisteix en una petició que ja va realitzar la legislatura passada i que és la 

col·locació d'una pèrgola en la parada de l'autobús per protegir del fred i de l'aigua. 
 
 
 SR. GUILLEM MAS (PSOE) :  
 
1. Sol·licita que es replantegi el canviar de sentit el tràfic al carrer de les Tres 

Creus. 
 
2. Demana que es limiti la velocitat en el tram de l'entrada al poble pel camp de 

futbol i al final del carrer Palma en la seva sortida del casc urbà cap a la població de 
Sant Joan. 

 
3. Sol·licita que les sèquies del carrer Palma es tapin i acabin l'obra. 
 
4. Demana que ha costat el tendal per a la zona d'esplai del Dau. Contesta el Sr. 

Batle que exactament no ho sap ja que no li ha arribat la factura. 
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5. A la mateixa zona  des Dau, demana si es pot tancar la zona que separa els 
nens petits del camp de futbol sala, per evitar els balons. 

 
 
 
I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 21:40 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe. 
 
 
 
EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    Jaume Bauza Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal 
 


